
Mijn naam is Hans Stigt en ik woon met mijn partner Rodney samen met onze 3 
Labrador Retrievers: Jones, James & Jacob in Berkel en Rodenrijs. Omdat ik dit jaar de 
Kampioenschapsclubmatch van de Field Spaniel mag keuren schrijf ik een kleine 
introductie over mijzelf. 
 
Als klein jochie rende ik naar elke hond toe die ik zag op straat en ik was dan ook 
ontzettend blij toen ik als 5 jarige onze eerste hond in huis mocht verwelkomen. Een 
kruising Labrador/Duitse Staande Hond…. genaamd Blackie! Mijn hele leven heb ik altijd 
een grote liefde gevoeld voor honden, rashond of niet. Ze hebben altijd een grote 
aantrekkingskracht op me uitgeoefend. Pas op volwassen leeftijd toen ik samen met 
Rodney in Den Haag woonde kwam onze eerste gezamenlijke hond in ons leven. Cooper, 
een gele Labrador Retriever. Hij heeft onze liefde voor het ras en voor de rashond enorm 
aangewakkerd. Sinds 2002 leven wij onafgebroken met Labradors in huis. We hebben 
getraind, geshowed en gefokt met onze honden en dat doen we nog steeds met succes en 
vooral met veel plezier. 
 
Na een aantal keren op shows geweest te zijn en daar in aanraking gekomen met allerlei 
verschillende rashonden en ook met gepassioneerde hondeneigenaren wilde ik mezelf 
verder verdiepen in deze rassen en hun historie. Ik vind het ontzettend interessant om 
te weten waarom het ras ontstaan is, welke functie ze hadden/hebben en hoe hun 
rasstandaard vandaar uit opgebouwd is. In de exterieur en beweging (E&B) cursus 
leerde ik nog veel meer over de functionaliteit en de bouw en beweging van honden en 
in 2009 ben ik daarvoor geslaagd. In 2012 slaagde ik voor mijn eerste rasexamen wat ik 
deed, de Labrador Retriever. Vanwege mijn brede interesse heb ik mezelf als doel 
gesteld om keurmeester van groep 8 te worden en dat is mij inmiddels gelukt. In Januari 
2023 ben ik, vol trots, daarvoor benoemd. In elk ras wil ik me goed verdiepen en de tijd 
nemen om het ras te leren ‘begrijpen’. In de jaren na het behalen van mijn E&B kwam ik 
steeds meer in contact met jullie prachtige ras en met hun eigenaren. Daar heb ik enorm 
veel van geleerd en na het volgen van het opleidingstraject en vele stages ben ik in 2017 
geslaagd voor de Field Spaniel. Inmiddels heb ik jullie ras een aantal keren mogen 
keuren in binnen en buitenland waar ik altijd enorm van heb genoten. 
 
In mijn keuringen staat ‘respect’ centraal. Respect voor de hond, respect voor het ras en 
respect voor de exposant. Voor honden en exposanten is het soms de eerste keer dat ze 
op een show zijn. Belangrijk is het dat zij zich zoveel mogelijk op hun gemak voelen en 
dat we met elkaar een mooie dag hebben. Respect voor de hond… het is de eigenaar 
misschien wel zijn waardevolste bezit die ik mag keuren! Voor een keuring bestudeer ik 
de rasstandaard en het ras uitgebreid om zo goed mogelijk voorbereid te zijn en volgens 
de rasstandaard te keuren. 
 
Ik wil het bestuur van de Field Spaniel Club Nederland hartelijk bedanken voor deze 
mooie en eerzame uitnodiging! Ik hoop u allen met uw honden op de KCM te zien en dat 
we er met elkaar een mooi evenement van kunnen maken. 
 
Hartelijke groet en tot ziens, 
 
Hans Stigt 


